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Віктор Остапчук, 
народний депутат 

України, член Комітету 
ВР з питань транспорту:  
«До процесу рефор-
мування (ред. — Укрзалізниці) потрібно 
обов'язково залучати трудові колективи. 
Потрібно дуже зважено підійти, зокрема, 
до проблеми галузевої медицини. Треба 
врахувати, що залізнична медицина буду-
валася 150 років як одна з умов ефективної 
роботи галузі, що безпосередньо впливає на 
забезпечення безпеки руху поїздів, і ніякі 
поспішні кроки врозріз з інтересами трудо-
вих колективів тут неприпустимі».

Максим Бланк,  
перший заступник 

генерального директора 
Укрзалізниці: «Рефор-
мування Укрзалізниці 
відбуватиметься в декілька етапів, перший із 
яких триватиме близько двох років. Сутність  
першого етапу реформи — створити єдине 
акціонерне товариство, до якого увійдуть 
усі юридичні та виробничі структури, тобто 
звести шість українських регіональних 
залізниць воєдино. Питання щодо залучен-
ня приватного капіталу та монополізації  
тяги будуть обговорюватися додатково».
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ДНУЗТ ім. ак. В. Лазаряна, заступник 
голови вченої ради

Приходько С. І., 
д. т. н., професор, проректор  
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доктор-інженер,   
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Наукові матеріали 
рекомендовані до публікації 
вченою радою  
ДНУЗТ ім. ак. В. Лазаряна  
(протокол № 6  
від 29.12.2014 р.)

ПРИЗНАЧЕННЯ
2 грудня 2014 року Верховна Рада 

України підтримала проект Постанови 
№ 1008 «Про формування складу Кабінету 
Міністрів України». За новий Уряд проголо-
сувало 288 народних депутатів.

Віце-прем'єр-
міністром з питань 
інфраструктури обра-
ний Валерій Микола-
йович Вощевський.

На посаду міністра 
інфраструктури при-
значено Андрія  
Миколайовича  
Пивоварського.

Постановою Верховної Ради України 
№ 1009 «Про обрання голів, перших 
заступників, заступників голів, секретарів, 
членів комітетів 
Верховної Ради 
України восьмого 
скликання» Ярослава 
Васильовича Дубневи-
ча призначено головою 
Комітету ВРУ з питань 
транспорту. 
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Завдяки комплексу заходів 
вокзали, каси, санітарні кім-
нати, пасажирські платформи 
і  навіть місця для паркування 
автомобілів на привокзальних 
площах стають дедалі доступ-
нішими та зручнішими для інва-
лідів на візках та з вадами зору. 
Про це йдеться у повідомленні 
прес-служби адміністрації.

У цьому році залізничники 
продовжують облаштовувати 
нові переходи-пандуси до па-
сажирських платформ та ре-
монтують існуючі. Відповідну 
роботу вже проведено на п’яти 
станціях Південно-Західної за - 
лізниці, чотирьох станціях 
Південної залізниці, чотирьох 
станціях і пасажирських плат-
формах Придніпровської за-

лізниці. Працівники Львівської 
залізниці також установили 
пандуси при вході в централь-
ний та касовий зал і до багаж-
ного відділення ст. Івано-Фран-
ківськ. На цій станції триває 
робота з облаштування місця 
стоянки автомобілів для ін-
валідів. Місця для паркуван ня 
автотранспорту інвалідів перед-
бачено також на станціях Тер-
нопіль та Підволочиськ.

З метою покращення сер-
вісу працівники Одеської ма-
гістралі встановили на вокзалі 
ст. Одеса-Головна додаткові 
покажчики для інформування 
людей з особливими потре-
бами, а зал очікування для ін-
валідів вокзалу ст. Кіровоград 
обладнали кондиціонером.

Створюючи комфортні умо-
ви для інвалідів, залізничники 
не забувають і про кімнати 
особистої гігієни. У цьому році 
вони облаштовані на вокзалах 
станцій Жмеринка, Козятин та 
Івано-Франківськ.

Піклуються залізничники 
й про людей із вадами зору. 
Для них, зокрема, у примісь-
кому терміналі вокзалу станції 
Харків-Пасажирський установ-
лено тактильну карту-схему. 
Оновлено піктограми на вок-
залі станції Суми. Облаштова-
но піктограмами касові зали 
вокзалів ст. Дніпропетровськ 
та Запоріжжя-1.

Також розроблено проек-
тну документацію з безпере-
шкодного пересування осіб 

із обмеженими можливостя-
ми на вокзалі ст. Дніпропе-
тровськ. На вокзалах станцій 
Чернівці й Дарниця тривають 
роботи з нанесення спеціаль-
них контрастних позначень та 
обмежувальних ліній.

Для зручності людей з осо-
бливими потребами на вокза-
лах створені й постійно діють 
групи допомоги. Інформація 
про роботу таких груп дово-
диться до пасажирів по гучно-
мовному зв’язку та візуально 
на стендах і табло. Залізнични-
ки за потреби супроводжують 
інваліда територією вокзалу, 
допомагають придбати квит-
ки, здійснити посадку в поїзд, 
розміститися в залах очікуван-
ня для інвалідів.

УкрЗаЛіЗНиця аДаПТУє 
іНфрасТрУкТУрУ ВокЗаЛіВ Та сТаНцій 
До ПоТреб  ЛюДей З обмежеНими 
фіЗичНими можЛиВосТями

Укрзалізниця продовжує створювати умови для безпере-
шкодного доступу людей з обмеженими фізичними можли-
востями до об’єктів залізничного транспорту. 

Панорама

Нагадаємо, що перший 
у  своїй історії випуск євро-
облігацій Укрзалізниця здійсни-
ла на загальну суму $500 млн 
строком на 5 років, які у травні 
було розміщено на Ірландській 
фондовій біржі зі ставкою ку-
пона 9,5%. Основною метою 
випуску єврооблігацій було за-
лучення беззаставного фінан-
сування без гарантії держави.

«Незважаючи на складну 
політико-економічну ситуацію, 
виконання фінансових зобов’я-
зань перед фінансово-кредит-

ними установами, які працюють 
з Укрзалізницею, є безпереч-
ним пріоритетом для компа-
нії», — повідомляє прес-служба 
державної адміністрації.

Крім того, 24 листопада 
2014 року один із найбіль-
ших державних банків  — АТ 
«Ощадбанк України»  — при-
дбав облігації нової емісії номі-
нальною вартістю 1  млрд  грн, 
випущені Львівською, Півден-
ною, Одеською та Південно- 
Західною залізницями. Ощад - 
банк упродовж кількох остан-

ніх років активно фінансує 
залізниці України, не лише 
вкладаючи кошти в обліга-
ції залізниць, а й надаючи 
кредити. Зокрема, недавно 
Ощадбанк надав Львівській, 
Південній, Одеській та Пів-
денно-Західній залізницям ко - 
роткостроковий кредит на за-
гальну суму 1 млрд грн. Відпо-
відні договори були укладені 
29 жовтня поточного року під 
ставку 19% річних.

Як зазначають в Укрзалізни-
ці, Ощадбанк України є страте-
гічним партнером залізничної 
галузі також і в реалізації зар-
платного проекту: зароблені 
кошти залізничників надходять  
до державного банку України 
із надійною репутацією, який 
має велику кількість власних 
банкоматів.  Неабиякою пере-

вагою для працівників галузі 
є й те, що кошти за карткою 
Ощадбанку можна зняти в  бан-
коматах банків-партнерів без 
комісії. Зі свого боку Укрзаліз-
ниця одним із пріоритетних 
напрямків діяльності визна-
чила суворе дотримання фі-
нансових зобов’язань перед 
інвесторами. Незважаючи на 
складне фінансове становище 
галузі, Укрзалізниця докладає 
максимум зусиль для належно-
го виконання своїх фінансових 
зобов’язань, вчасно та в пов-
ному обсязі сплачує відсотки за  
запозиченнями.

Довідка. Першу виплату 
купона за єврооблігаціями 
Укр залізниця здійснила 18 лис
то па да 2013 року, другу — 
16  травня 2014 року.

УкрЗаЛіЗНиця ЗДійсНиЛа ТреТю 
ВиПЛаТУ кУПоНа За єВрообЛігаціями

19 листопада 2014 року Укрзалізниця своєчасно та  
в повному обсязі здійснила третю виплату купона за  
єврооблігаціями, дебютний випуск яких відбувся 
у  травні 2013 року.
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13 ноября 2014 года в  г. Бра-
тиславе под эгидой стран Вы-
шеградской четверки и  Авст- 
 рии стартовал «Экспортный 
форум 2014», который дал уни-
кальную возможность укра-
инским предпринимателям 
для проведения двусторонних 
пере говоров. Такой формат 
встречи с учетом многочис-
ленной целевой аудитории 
позволил получить каждому 
участнику форума максималь-
ный эффект, в т. ч. для входа на 
европейский   рынок. Один из 
украинских предпринимате-
лей поделился информацией, 
что в ходе мероприятия по-
лучил заказы на сумму около 
500 тыс. грн. 

14 ноября при поддержке 
Европейского бизнес-агентст ва 
в г. Братиславе прошли отдель-
ные переговоры о  возмож-
ности сотрудничества между 
рядом словацких предприятий 
и украинскими бизнесменами. 

15 ноября делегация озна - 
комилась с городом и его 
историей, этим и завершилась 
Братиславская часть деловой 
программы.

Работа продолжилась в Ко - 
шицком крае, где состоялись 
встречи с представителями 
крупнейших компаний ре-
гиона, в т. ч. U. S. Steel Košice, 
Восточно-Европейского инвес - 
тиционного агентства, ин-
дустриального парка, ИТ-
долины, аэропорта и т. д. По 
результатам переговоров, са-
мые активные участники укра-
инской делегации заключили 
предварительные договорен-

ности о сотрудничестве и со-
вместной работе со словацки-
ми предприятиями.

19 ноября украинскую де-
легацию принял мэр г. Коши-
це Ричард Раши. Он приветст-
вовал гостей на Кошицкой 
земле и озвучил предвари-
тельное намерение о проведе-
нии бизнес-форума в г. Коши - 
це в 2015 году совместно с ком-
панией «Кратос»  — как укра-
инской стороной орг коми- 
те та. Бизнесмены имели воз-
мож ность представить свою 
про дукцию господину мэру 
и  ведущим представителям 
бизнес-сообщества г. Кошице 
в  перспективе сотрудниче-
ства на муниципальном, реги-
ональном, краевом и между-
народном уровнях. Господин 
Раши выразил надежду, что 
увидит украинские компании 
на предстоящем форуме с об-
разцами их продукции. Для 
участников бизнес-поездки 
бы ли организованы экскурсии 
для ознакомления с бытом, 
культурой, историей и духом 

страны пребывания. Участни-
ки, прогуливаясь по средне-
вековым улочкам старого го-
рода Братислава, осмотрели 
Дворец Грассалковичей XVIII 
века, ныне — резиденция пре-
зидента Словакии, Архиепи-
скопский дворец на площади 
Примаса, Старую Ратушу, Бра-
тиславский замок, Кафедраль-
ный собор Святого Мартина, 
Михайловские ворота, Дом 
палача, Национальный театр 
Словакии. В Кошицком крае 
участников приняли в средне-
вековом здании отеля «Garni 
Hotel Kapitula», который рас-
положился в маленьком сло-
вацком «Ватикане» — Спиш-
ска Капитула, пронизанном 
духом веков и необычайным 
спокойствием. С 1776 года 
здесь находится резиден-
ция Спишского епископства. 
Спишска Капитула принадле-
жит к  комп лексу, в  состав ко-
торого входит Спишский град 
(замок), Спишское Подградие, 
костел Святого Духа в  Жегре 
и город Левоча, которые за-

регистрированы в  списке ми-
рового культурного насле дия 
ЮНЕСКО. В г. Кошице участники 
осмотрели Собор Святой Ели-
заветы, построенный в  Готи-
ческом стиле, часовню Святого 
Михаила, Оперный театр и ар-
хитектуру Танцующего фон-
тана. Также они посетили г.  Бу-
дапешт, в т. ч. Площадь Героев, 
увидели Парламент, Прези-
дентский Дворец, знаменитые 
мосты над Дунаем. В течение 
всей поездки участникам пре-
доставлялась возможность 
ежедневно дегустировать на-
циональную кухню и напитки 
Словакии, Моравии, а также 
Венгрии, где они были про-
ездом. И это только краткое  
описание.

По итогам бизнес-поездки, 
на основании предваритель-
ных переговоров, организа-
торами совместно с европей-
скими партнерами принято 
решение о проведении меж-
дународного украино-словац-
кого бизнес-форума в г. Коши-
це в апреле 2015 года.

УкраиНские биЗНесмеНы ПосеТиЛи 
межДУНароДНый «ЭксПерТНый 
форУм 2014» В сЛоВакии

12–20 ноября 2014 года состоялась уникальная  
биз нес-поездка для представителей украинского 
бизнеса в  г. братиславу словацкой республики для 
участия в  международном «Экспортном форуме  
2014», который был организован компанией  
«кратос».
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«Наша країна може запро-
понувати сучасні аеропорти, 
вантажні термінали, розвине-
ну мережу автомобільних до- 
ріг і залізниць, які зручно ви-
користовувати для транзиту 
вантажів найкоротшим шля-
хом»,  — повідомив Н. Кузієв, 
представник Міністерства зов-
нішніх економічних зв'язків, ін-
вестицій і торгівлі Узбекистану.

12–14 листопада поточно-
го року представники більш 
ніж 50 транспортних компаній  
з Європи, Балтійського регіону, 
Південної та Східної Азії, а  та-
кож країн СНД зібралися на 
11-й виставці «Транспорт і Ло-
гістика TransUzbekistan-2014».

«Підписано кілька страте-
гічних контрактів, зокрема, 
з  латвійськими підприємця-
ми, які зацікавлені в доставці 
вантажів з Азії в їх морські пор-
ти»,  — зазначив Н. Кузієв.

Географічно Узбекистан не  
має виходу до моря, у той же 
час він працює над угодами 
з іншими країнами, які доз-
волили б отримати доступ 
до міжнародних морських 
пор тів. Зокрема, у жовтні по-
точного року І. Карімов, пре-
зидент країни, підписав ме-
морандум про транспортний 
коридор Узбекистан – Оман.

«Відповідний договір підпи-
саний міністрами закордонних 
справ Узбекистану, Туркменіс-
тану, Ірану та Оману, — комен-
тує Н. Кузієв. — Планується, що 
буде створений залізничний 
транспортний коридор, який 
зв'яже країни Центральної Азії 

з Перською затокою та Аравій-
ським морем. Країнам Перської 
затоки це дасть можливість 
отримувати найкоротшим шля - 
хом вантажі зі Східної Азії, 
а  країнам Центральної Азії — 
доступ до нових ринків збуту 
своєї продукції».

Поліпшення залізничної 
інфраструктури має найваж-
ливіше значення для амбіцій 
країни в її перетворенні в  ло-
гістичний зв'язок між двома 
континентами.

Однак, вантажні пере-
везення в Узбекистані знач-
ною мірою спираються на 
автоперевезення. За даними 
уряду, цього року вони стано-
вили 71% вантажного обсягу 
країни.

«На жаль, з набуттям не-
залежності багато важливих 
залізничних колій всередині 
Узбекистану були перерізані 
новими кордонами», — зазна-
чив К. Шамсиддинов, пред-
ставник державної компанії 
«Узавтойул», відповідальної за 

залізниці, автомобільні дороги 
та аеродроми, посилаючись на 
те, як деякі частини Узбекиста-
ну виявляються ізольованими 
від інших частин країни тери-
торією інших пострадянських 
держав, зокрема Таджикистану.

Узбекистан працює над 
подоланням цієї проблеми 
шляхом модернізації та роз-
ширення своєї залізничної 
системи довжиною 6500 км. 
Зокрема уряд запускає проек-
ти для з'єднання центральних, 
північних і південних регіонів.

За допомогою іноземних 
інвесторів, які нададуть 30% 
коштів, країна цього року ви-
тратить $6 млрд на залізничну 
інфраструктуру. Про це пові-
домив О. Мамадалієв, пред-
ставник національної заліз-
ничної компанії «Узбекистон 
темір йулларі» (УТЙ).

За словами чиновників, 
наразі існують два залізничні 
проекти, які є життєво важли-
вими для стратегічних планів 
країни: будівництво 129 км 

залізничної лінії Ангрен – Паб 
та електрифікації лінії Самар-
канд – Бухара – Карші.

«Два туристичні центри 
країни, Самарканд і Бухара, що-
річно приймають сотні тисяч 
туристів, — відзначає  пред-
ставник УТЙ. — З Ташкента 
в  Самарканд можна потрапити 
за 2 год за допомогою висо-
кошвидкісного електричного 
поїзда Afrosyob. Електрифікація 
дільниці Самарканд – Бухара  – 
Карші дозволить запустити 
такі  ж поїзди і в Бухару, значно 
підвищивши привабливість».

Лінія Ангрен – Паб, яка 
з'єднає Ташкентську область 
з Ферганською долиною, буде 
включати в себе тунель через 
гори довжиною в 19 км.

«Електрифікована ділянка 
шляху Ангрен – Паб стане фі-
нальною ланкою залізнично-
го коридору зі Східної Азії до  
Європи, — додав О. Мамада-
лієв.  — Проект буде заверше-
но у 2016 році, а його загальна 
вартість становить $1,7 млрд».

ТраНсПорТНі ПроекТи  
УЗбекисТаНУ

Прагнучи стати центральним вузлом азії для міжконти-
нентальних залізничних вантажних перевезень, Узбекис-
тан просувається вперед із проектами щодо нарощування 
транспортної інфраструктури.

Наразі ця східна країна викликає величезний інтерес  
серед міжнародних перевізників як потенційний регіо-
нальний центр для транспортування вантажів зі східної 
азії до європи й назад.
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Про це повідомив К. Алпіс-
баєв, віце-президент із логісти-
ки АТ «Національна компанія 
«Казахстан Темір Жоли» (КТЖ), 
на брифінгу з питань форму-
вання транспортної інфра-
структури в рамках реалізації 
Послання президента РК «Нұр-
ли Жол — шлях у майбутнє».

«Главою нашої держави 
був озвучений проект розши-
рення логістичної присутності 
Казахстану на Каспії. Це в пер-
шу чергу розвиток портової 
зони в с. Курик. На сьогодні 
тенденція така, що швидкість 
доставки має важливе значен-
ня для логістичного ланцюжка 
поставок. Але в порту Актау 
єдиний причал, який забезпе-
чує поромну переправу, спря-
мований на переробку нафто-

наливних вантажів. У  с.  Курик 
планується побудувати по-
ромну переправу, яка забез-
печить перевалку не тільки 
нафтоналивних, а й основних 
наших видів експортоорієн-
тованих і транзитних ванта-
жів»,  — сказав К. Алпісбаєв.

За його словами, нова пор-
това зона й поромна перепра-
ва буде орієнтована більшою 
мірою на обслуговування за-
лізничного транспорту, з мож-
ливою переорієнтацією на 
обслуговування автомобілів. 
Обсяг інвестицій у цей проект 
становить понад ₸16 млрд, за-
раз формуються інвестиційні 
плани, початок реалізації про-
екту заплановано на 2015 рік.

«Для забезпечення робо-
ти порту необхідно створити 

інфраструктуру. Одним з ос-
новних питань є будівництво 
залізничної лінії Боржакти – 
Ерсан. Її загальна протяжність 
становить близько 14 км, ін-
вестиції з боку КТЖ складуть 
близько ₸10 млрд. Цей проект 
дасть імпульс не тільки роз-
витку логістичної інфраструк-
тури, але й великий мультиплі-
кативний ефект на розвиток 
прикаспійського регіону», — 
зазначив віце-президент КТЖ.

Він також зауважив, що 
розширення морського пор-
ту Актау в північному напрям-
ку — це важливий проект  
у створенні транспортної 
інфра структури.

«Ми намічаємо в грудні 
цього року здати першу ста-
дію проекту. Якщо конкрет-

ніше, то північне розширен-
ня передбачає будівництво 
трьох терміналів. Один тер-
мінал буде сконцентрований 
на переробці експортного 
продукту — зерна. Для чого 
буде побудована база з його 
перевалки і зберігання. А  та-
кож два термінали будуть 
орієнтовані на переробку 
генеральних видів вантажів 
і контейнерів», — пояснив 
К.  Алпісбаєв.

За інформацією віце-пре-
зидента КТЖ, розширення 
порту Актау дозволить збіль-
шити обсяг переробки ван-
тажів у порту на 2,5 млн т,  
з доведенням у цілому об-
сягу переробки до 19 млн т. 
Загальний обсяг інвестицій  
у цей проект складе ₸38 млрд.

каЗахсТаН роЗшириТь сВою 
ПрисУТНісТь У касПійськомУ морі  

Проект із розширення казахстанської присутності на 
каспійському морі, що включає будівництво портової зони  
в с. курик, будівництво низки залізничних ліній і продовжен-
ня розширення порту актау планується почати у 2015 році.

Завізували документ С. Том - 
ша, в.  о. генерального ди-
ректора CFM, і С. Баррет, ди-
ректор ЄБРР із питань тран-
спортної політики.

Призначення кредиту — 
оновлення локомотивного 
господарства молдовської 
за лізниці (у тому числі заку-
півля локомотивів у кількості 
10 од. та реконструкція ре-
монтних потужностей), а  та-
кож проведення структурних 
реформ на залізничному 
транспорті й модернізація 

енергетичного господарства 
держпідприємства.

Кошти надаються під держ-
гарантії строком на 15 років, 
з відстрочкою виплат на 3 
роки. Перший транш складе 
€25 млн. Надання другого, 
обсягом €27,5 млн, залежить 
від результатів освоєння пер-
шого траншу.

Проект буде здійснюватися 
в рамках реалізації інвести-
ційної програми CFM на 2014–
2024 рр., затвердженої Радою 
директорів держпідприємства.

єбрр ПрофіНаНсУє  
ДП «ЗаЛіЗНиця моЛДоВи»

європейський банк реконструкції та розвитку (єбрр) 
та Calea Ferată din Moldova (CFM) підписали кредитну уго-
ду на суму €52,5 млн під оновлення локомотивного госпо-
дарства молдовської залізниці. 

Сума контракту, що пе-
редбачає поставку трьох 
3-вагонних двоповерхових 
електропоїздів EJ575,  стано-
вить KC750 млн.

Раніше Lietuvos geležinkeliai 
та її білоруські колеги, держ-
підприємство «Беларуская чы - 
гунка», розробили план зі ско-
рочення на 30 хв часу в до-
ро зі між столицями до 2 год,  
що передбачає електрифіка-
цію коридору Мінськ – Вільнюс 
змінним струмом напругою 
25  кВ. Електрифікація та запуск 

перших електропоїздів має від-
бутися до кінця 2015 року.

Наразі литовською заліз-
ницею на маршруті Вільнюс  – 
Кау нас уже експлуатуються 
електропоїзди цієї серії.

Електропоїзди для міжна-
родного маршруту, крім на-
явності проміжного вагона, 
будуть відрізнятися компо-
нуванням місць, наявністю 
двомовних аудіо-візуальних 
покажчиків і додаткових сте-
лажів для великогабаритного 
багажу.

Lietuvos geLežinkeLiai ЗамоВиЛа 
еЛекТроПоїЗДи ДЛя маршрУТУ 
ВіЛьНюс – міНськ

чеського виробника рухомого складу, компанію Škoda 
vagonka, обрано для виконання контракту з постачання елек-
тропоїздів для міжнародного маршруту Вільнюс – мінськ.
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іНфрасТрУкТУрНі ПроекТи

China Railway Signal & Communication Corp 

обрав Siemens для виконання контракту на суму 

€28 млн із постачання радіокерованої системи 

управління рухом поїздів Trainguard МТ для 

39-кілометрової 3-ї лінії метрополітену м. Сіань.

Sbase обрав Siemens для виконання контракту 

на суму €30 млн на модернізацію 5 км лінії С 

метрополітену Буенос-Айреса.

Бразильська Vale Logística Integrada отримала 

рейковий гриндер від американського 

постачальника відповідно до контракту на суму 

r$28 млн.

Малайзійська компанія MMC-Gamuda обрала 

YFG Engineering як субпідрядника  для підземних 

електричних і механічних робіт на станції «Стадіон 

Merdeka» на лінії Klang Valley мережі MRT. Сума 

контракту склала Myr36,7 млн.АТ «Національна компанія «Казахстан Темір 

Жоли» профінансує будівництво залізничної лінії 

Боржакти  – Ерсан. Її загальна протяжність становить 

близько 14 км. Сума інвестицій — ₸10 млрд.

Уряд Індонезії інвестує rp283 трлн 

у розвиток залізничної інфраструктури. У тому 

числі буде профінансовано будівництво 145 км 

залізниці Макассар – Паре-Паре.

Консорціум на чолі з CAF (Іспанія) було обрано 

Секретаріатом зв'язку і транспорту Мексики (ССТ) 

для постачання поїздів та обладнання залізниці, 

що з'єднає міста Мехіко і Толука. Сума контракту — 

€690 млн.
Швейцарська федеральна залізниця SBB 

обрала Prysmian Group для постачання 2800 км 

сигнальних кабелів протягом 5 років на суму 

€26 млн. У рамках аналогічної угоди компанія 

Nexans поставить для SBB більш ніж 7000 км 

сигнальних кабелів та індуктори силових кабелів 

на суму €35 млн.

Згідно з угодою про фінан-
сування, укладеною в  лис-
топаді поточного року, фе-
деральний уряд виділить 
€20 млрд у рамках Друго го 
договору про продуктив-
ність і фінансування (LuFV2). 
Кошти надходитимуть із фе-
дерального бюджету і виплат 
дивідендів DB Федеральному 
уряду. DB забезпечить решту 
€8 млрд (€1,6 млрд на рік) за 
рахунок власних ресурсів. 
Тому FV2 забезпечує збіль-
шення на 22% фінансування 
порівняно з LuFV1, який охо-
плював період 2009–2014 рр.

«Збільшення фінансуван-
ня має важливе значення для 
забезпечення високої про-
дуктивності та майбутнього 
нашої залізничної інфраструк-

тури. Це найбільша програма 
модернізації в історії мережі. 
Такий великий обсяг робіт має 
бути добре спланованим, і ми 
готувалися до цього з 2012 
року», — зауважив Ф. Кефер.

Загалом на модернізацію 
колійного господарства та ін-
женерних споруд буде витра-
чено €12 млрд, €3 млрд ви-
діляється на профілактичні 
роботи, €4 млрд — на модер-
нізацію систем сигналізації та 
управління рухом поїздів та 
€1 млрд — на ремонт тунелів.

Серед ключових проектів 
на 2015 рік реконструкція лі-
нії північ–південь Берлінсько-
го S-Bahn, продовження колії 
ВШМ Ганновер – Геттінген, 
продовження колії на 44  км 
ВШМ Кельн – Франкфурт, 
оновлення 22 км колії на лінії 
Кельн – Аахен, у тому числі 
реконструкція станції Лангер-
вехе, і будівництво 35 км про-
довження між містами Хен-
неф та Ау на лінії Кельн  – Зіген 
та продовження на 10  км лінії 
Нюрнберг – Ансбах.

Німецька ЗаЛіЗНиця ВиТраТиТь €28 мЛрД 
На іНфрасТрУкТУрНі ПроекТи У 2015–2019 рр.

ф. кефер, член правління dB, представив детальну інформацію про плани витра-
тити мінімум €28 млрд протягом наступних чотирьох років на обслуговування та 
інвестиції в магістральні мережі залізниць Німеччини.

комПаНія HitaCHi 
ПреТеНДУє 
На акТиВи 
FinMeCCaniCa

У Finmeccanica повідом-
ляють, що отримали пропо-
зицію від Hitachi на придбан-
ня збиткового підрозділу 
ansaldoBreda і 40% акцій 
компанії ansaldo sts.

Finmeccanica оголосила 
минулого місяця, що до шорт- 
листа претендентів потрапи-
ли Hitachi і CNR (Китай). Про-
даж цих активів відбувається 
в  рамках плану корпорації 
з  переорієнтації діяльності на 
аерокосмічний та оборонний 
сектори, а також зі зниження 
боргу, що наразі сягнув показ-
ника в €4,8 млрд.

У заяві, опублікованій 
18.11.2014 року, Finnmeccani-
ca повідомляє, що компанію 
Hitachi було допущено до 
фінальної стадії процесу при-
дбання AnsaldoBreda, і нині по-
чався аналіз пропозиції.
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Панорама

Індійська компанія-оператор 

високошвидкісних залізниць планує збудувати 

ВШМ Мумбаї – Ахмедабад. Сума контракту — 

₹700 млрд.

Société du Grand Paris (Франція) обрала 

підрядників для виконання низки контрактів за 

проектом Grand Paris Express. Консорціум за участі 

Egis, Tractebel Engineering France та архітектурних 

фірм здійснить проектування та будівництво 

22  км ділянки лінії 16 між Гучна-Шам і станцією 

RER Ле-Бурже відповідно до контракту на суму 

€67,5  млн. Другий консорціум, де компанія Egis 

також буде керуючою, модернізує 7,5 км ділянки лінії 

17 між Ле-Бурже RER і  Сен-Дені Плейель відповідно 

до контракту на суму €25 млн.

Залізничну гілку Оксенхолм – Віндермір буде 

електрифіковано. Сума інвестицій, виділених 

Міністерством транспорту Об'єднаного Королівства, 

склала £16 млн. 

ЄІБ профінансує модернізацію болгарської 

інфраструктури. Сума кредиту — €500 млн. 

Torpol Norge обрано для виконання контракту 

на суму nkr158 млн з будівництва  колії та 

контактної мережі міської залізниці в м. Осло 

(Норвегія).

Саудівську компанію Saudi Electricity 

обрано підрядником з улаштування систем 

електропостачання метрополітену м. Ер-Ріяд. 

Сума контракту — sar2,56 млрд.

Консорціум під керівництвом компанії NDI 

обраний для будівництва 1,6 км ділянки залізниці 

до аеропорту м. щитно (Польща). Сума контракту 

склала PLn68 млн.

Муніципалітет м. Сан-Франциско (США) обрав 

компанію Thales для виконання контракту на суму 

$24,7 млн на постачання системи управління 

рухом поїздів SelTrac CBTC.

Комісія стверджує, що 
Австрія не застосовує ос-
новні положення Директиви 
2012/34/EU та Регламенту 
(ЄС) 1370/2007 щодо фінан-
сової прозорості договорів із 
державних послуг.

За даними Комісії, Австрія 
не гарантує, що державні кош-
ти, сплачені як зобов'язання 
з обслуговування населення 
для пасажирських перевезень, 

будуть правильно відобража-
тися у відповідних рахунках. 
У зв'язку з цим державні кошти 
можуть бути використані для 
перехресного субсидування 
інших транспортних послуг. 
ЄC припускає, що це може 
спотворити конкуренцію, по-
тенційно даючи несправед-
ливу конкурентну перевагу 
для операторів, які отримують 
державні субсидії.

аВсТрію ЗВиНУВачеНо У фіНаНсоВій 
НеПроЗоросТі 

європейська комісія оголосила, що нею направлено заяву 
до європейського суду юстиції щодо невиконання австрією 
правил єс із фінансової прозорості в залізничному секторі.

Дрони оснащені інфра-
червоною камерою та каме-
рою високої розподільної 
здатності для здійснення 
спостереження за поїздами.

Крім того, PKP Cargo пред-
ставила запірні механізми, 
які дозволяють блокування 
дверних замків дротами, ви-
готовленими із загартованої 
сталі. Під час випробувань 
нового механізму безпеки 
на понад 100 вагонах запір-
ні механізми спрацювали 
у 100% випадків.

У PKP Cargo повідомляють, 
що в першу чергу їх зусилля 
щодо забезпечення безпеки 
направлені на попередження 
крадіжок, і вони працюють 
у тісній співпраці з прикор-
донною службою та поліцією. 
У 2014 році для попереджен-
ня загрози розкрадання май-
на була створена спеціальна 
група, основна мета якої — 
знизити втрати, що несе PKP 
Cargo, яка працює переважно 
в Сілезії, де крадіжки є най-
більш поширеними.

ДроНи ПіДВищУюТь беЗПекУ 
ДЛя PkP Cargo

Намагаючись посилити безпеку своїх поставок вугілля, 
дочірня компанія Польських державних залізниць, вантаж-
ний оператор PkP Cargo, почала використовувати дрони, 
оснащені різними типами камер.
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